
Styremøte i Holmestrand Rotary klubb 10. desember 2007 
 
Til stede: Bjørn, Øyvind, Øystein, Jan, Espen, Magne, Lars, Olav, Einar G. og Hans-Arne 
 
 
Referat fra forrige møte 
Presidenten gjennomgikk referatet fra forrige møte.  Presidenten har vært i kontakt med Arne 
angående fortsatt medlemsskap og betaling av utestående kontingent.  Arne lovte å gjøre opp skyldig 
kontingent og sa at han vil sende et brev til klubben angående fremtidig medlemsskap.  Styret tar 
presidentens info. til eterretning.  For øvrig ingen kommentarer eller merknader til referatet.  
 
1. Komitestruktur omorganisering 
Lars la frem hvordan klubbens nye komitestruktur er tenkt fra og med neste klubbår 08/09.  Strukturen 
foreslås satt opp som følger: 

• Programkomitee    (som i dag) 
• Møte- og kameratskapskomite  (som i dag)  
• Medlemskomitee  (ny) 
• Kommunikasjonskomitee  (ny) 
• Service- og prosjektkomitee  (ny) 

Dette betyr at strukturen vil bestå av 5 faste komiteer fra klubbåret 08/09.  Denne strukturendringen 
gjør det også nødvendig å endre klubbens vedtekter.   
 
Forslag til nye vedtekter utarbeides av Lars og legges frem for behandling på medlemsmøte i januar 
eller februar 2008. 
 
2. Beslutte om evt. utdeling av en ”æres” Nysgjerrig på nyåret 2008 
Det ble drøftet en del rundt etablering av en ”æresnysgjerrig”.  Styret er positive til en slik etablering 
og legger vekt på at prisen skal henge høyt.  Komiteene behandlet også ”æresnysgjerrig” på siste 
peismøte.  Både komiteene og styret legger vekt på følgende momenter: 
 
 . at prisen/anerkjennelsen/utmerkelsen må henge høyt og at klare statutter for tildeling må 

  utarbeides. 
 . at prisen/anerkjennelsen/utmerkelsen må gjelde for fremragende og uegennyttig innsats til 

  fordel og nytte for Holmestrand by og dens innbyggere.  
. at  prisen/anerkjennelsen/utmerkelsen kan tildeles enkeltpersoner, lag og foreninger som 
  oppfyller vilkårene. 
. at styret i Rotary beslutter hvem prisen/anerkjennelsen/utmerkelsen skal tildeles 
. at prisen ikke behøver å være noen årlig tildeling eller tradisjon.  Det viktigste er at prisen går   
  til en verdig mottaker. 

 
Som symbol på den takknemlighet en gjennom prisutdelingen ønsker å tildele en person eller forening 
tildeles bronsjestatuetter av Nysgjerrig (eller damene til Rotary som Presidententen ynder å kalle de).  
Verdien av en slik bronsjestatuett er ca kr 30.000,-.  Prisen må søkes utdelt i tilknytning til et 
arrangement med allmen interesse som eks Kulturfestivalen.  Dette for å oppnå mest mulig publisitet 
for den verdige mottaker og selvfølgelig at utdeler blir lagt merke til.   
 
 
3. Økonomi situasjonen 
Øyvind la frem regnskap pr 10.12.07.  Regnskapet viste et overskudd på kr 8.556,-.  Det var fortsatt 5 
kontingenter utestående i tillegg til nevnte sak i referat fra forrige møte.  Klubbens økonomiske 
situasjon er tilfredsstillende.  Styret tar regnskapet til etterretning. 
 
 
 
 
 



 
    
4. Eventuelt 
Sosiale arrangement 
Jan fremmet forslag om ”gourmetaften” for Rotarys medlemmer.  Ideen kom da han hørte på Sven sitt 
egoforedrag.  Sven røpet at han er en habil kokk og gjennom flere år har forestått matlagingen på RT 
sine charterfester (vi snakker tross alt om 5 retters middag).  Styret vedtok å forespørre Sven om 
muligheten for et slikt arrangement - og dersom Sven vil – lodde stemningen for frivillige 
hjelpekokker (4-5 stykker). 
 
Programopplegg 
Magne la frem følgende tanker rundt programopplegg: 
- Fortsette med "Provoserende innlegg til debatt" siste møte i hver måned. 
- Ett møte med "Egoforedrag" eller "Nytt fra mitt yrke" hver måned. 
- Minst et bedriftsbesøk hvert år. 
- Minst 2 peismøter i året. 
- Fortsette med båttur og juleavslutning. 
- Møtefri i deler av juli. 
 
  I tillegg til Magne sitt forslag ble følgende punkter foreslått: 
- velferdstiltak for eldre 
- aller helst 2 og minst 1 ekstern foredragsholder pr. mnd. 
 
Medlemmer som i klubbåret har verv som president, kasserer, redaktør og sekretær fritas for oppgaver 
som 3-minutt og provoserende innlegg. 
 
RYLA   
Presidenten sender ut invitasjon til medlemmene om å foreslå kandidater til RYLA 08. 

 
Bedriftsbesøk/sosial utflukt 
Det jobbes videre med et mulig bedriftsbesøk på Aass bryggeri i Drammen.  Aktuelt tidspunkt er 
mandag den 3. februar 2008.  I styret er det interesse for en slik utflukt.  Magne/Bjørn avtaler dato 
med Aass bryggeri. 
 
 

 
 

 
Møtet slutt. 
 
 
Hans-Arne  
Sekretær/ref. 


